

Title (en)

Device for mounting a platen on a cylinder.

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung einer Platte auf einem Zylinder.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'une plaque sur un cylindre.

Publication

EP 0095954 A1 19831207 (FR)

Application

EP 83400940 A 19830510

Priority

FR 8209702 A 19820527

Abstract (en)

[origin: US4561355A] The invention relates to a device for fixing a plate on a cylinder, while permitting to quickly control, at certain instants, the application and fixation of this plate on a particular angular portion of this cylinder and, at other instants, the disengagement of this plate. It is characterized by the fact that, in addition to means (9) enabling the plate (3) to be brought against the cylinder or, on the contrary, separating it from its area of support, it comprises means (10) for fully applying on the cylinder both the median portion and the ends of the plate. Application to the mechanical construction industry and, more particularly, to rotary printing and cutting machines.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un dispositif de fixation d'une plaque sur un cylindre tout en permettant de commander rapidement, à certains moments, l'application et la fixation de la dite plaque sur une portion angulaire déterminée de ce cylindre et, à d'autres moments, le dégagement de cette plaque. Il est caractérisé en ce que, en plus des moyens (9) permettant d'amener la plaque (3) contre le cylindre ou au contraire de l'écartier de sa zone d'appui, il comprend des moyens (10) d'application aussi bien de la partie médiane que des extrémités de la plaque sur le cylindre.

IPC 1-7

B41F 27/06

IPC 8 full level

B41F 27/06 (2006.01); **B41F 27/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B41F 27/06 (2013.01 - EP US); **B41F 27/1212** (2013.01 - EP US); **Y10T 83/9464** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3603256 A 19710907 - MOOS FRANZ, et al
- [A] US 3536003 A 19701027 - ODERMAN SAMUEL
- [A] US 3715981 A 19730213 - HUFFMAN H
- [A] DE 680493 C 19390830 - FRANK RICHARD JOHNSON, et al
- [A] FR 81773 E 19631108 - MASCHF AUGSBURG NUERNBERG AG

Cited by

US5402721A; US6295929B1; US5974972A; DE102004036158B3; EP0331777A1; EP2420385A3; GB2274812A; GB2274812B

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0095954 A1 19831207; **EP 0095954 B1 19860709**; DE 3364427 D1 19860814; FR 2527520 A1 19831202; FR 2527520 B1 19850419; US 4561355 A 19851231

DOCDB simple family (application)

EP 83400940 A 19830510; DE 3364427 T 19830510; FR 8209702 A 19820527; US 70689485 A 19850228